

香港灣仔謝斐道 414-424 號中望商業中心 9 樓 A 室

Unit A, 9/F, Chinaweal Centre, 414-424 Jaffe Road, Wan Chai, Hong Kong.

香港電話號碼 Hong Kong Contact No.: (852) 2561 3008 香港傳真號碼 Hong Kong Fax No.: (852) 2561 3228

電郵 Email : <u>info@chinadifisec.com.hk</u> 網址 Website: <u>www.chinadifisec.com.hk</u>

實物股票存入/提取表格

DEPOSIT/WITHDRAWAL OF SHARE CERTIFICATE FORM

| 賬戶號碼 | |
|-------------|--|
| Account No. | |

| 中文名稱 | 英文名稱 |
|------------------------|--------------|
| Chinese Name | English Name |
| 身份證/護照 / 公司註冊號碼 | 聯絡電話 |
| ID / Passport / CI No. | Contact No. |

] 請安排將本人(等)下述實物股票以代理人名義登記存入本人(等)的證券戶口內。

Please arrange to <u>DEPOSIT</u> the below shares into my/our Securities Account under register in the name of nominees.

□ 請安排將本人(等)下述實物股票以代理人名義登記從本人(等)的證券戶口內**提取**。

Please arrange to WITHDRAWAL the below shares from my/our Securities Account under register in the name of nominees.

任何有關費用,包括從價印花稅,請從本人(等)證券戶口內扣除。

| Any charges including | Ad Valorem Stamp Duty, please debit my/our securities account. | | | | |
|--|---|--------------------|---------------------------|--|--|
| 指示詳情 | | | | | |
| INSTRUCTION D | ETAIL | | | | |
| 證券代號 | 證券名稱 | 票據號碼 | 數量(股) | | |
| Stock Code | Stock Name | Certificate Nu | , , | | |
| Stock Code | Storia | Ger amente 1 ve | Quantity (Shares) | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| 備註 | | · | | | |
| NOTES | | | | | |
| 1. 在一般情況下, | 本公司在收到表格後 18 個工作天內(不包括星期六、日及公眾假期 | 處理您的申請。 | | | |
| Your request will normally be processed within 18 working days (excluding Saturday, Sundays and Public Holidays)upon receipt of your form. | | | | | |
| 2. 如該股票的公司因任何理由宣佈暫停接受登記過戶,您的申請所需處理時間將可能被延遲。 | | | | | |
| If the company of the shares in question announces suspension of registration due to any reasons, the processing time for your request could be prolonged. | | | | | |
| 3. 於股票登記過戶 | ·期間内·股票不能出售或提取。 | | | | |
| Sales or withdra | wal of shares is not allowed during the registration period. | | | | |
| ┃ | | | | | |
| マンドル 本波動可能會引致損失。 | | | | | |
| If you have RMB listed securities but no longer have eligible RMB deposit in securities account, the payment of the sale proceeds and dividend will be in HKD equivalent at the prevailing RMB to HKD exchange rate as determined by CDFS at the time of the payment. Loss may be incurred due to exchange fluctuations. | | | | | |
| 5. 個人實物股票,必須存入本公司之個人證券賬戶內,並不能存入聯名證券賬戶內。而聯名持有之實物股票,亦需存入本公司相同之聯名賬戶內,並不能存入個 | | | | | |
| 人證券帳戶内。 | | | | | |
| Deposit individual stocks can only be credited to the same individual's securities account, it cannot be credited to joint account and vice versa. | | | | | |
| 授權指示(如適用) | | | | | |
| AUTHORIZATION INSTRUCTIONS (IF APPLICABLE) | | | | | |
| | | | | | |
| | ized the following person to deposit/ collect the above Share Cer | · · | e delete as appropriate) | | |
| 中文名稱 | | | | | |
| Chinese Name | English Name | ID / Passport No.: | | | |
| 簽署 | | | | | |
| SIGNATURE | | | | | |
| | 個人或聯名賬戶第一持有人/公司賬戶獲授權人 聯名賬戶第二持有人 | | | | |
| Individual or Primary Joint Account Holder / Authorized Person of Corporate Account Secondary Joint Account Holder | | | | | |
| | • | | | | |
| | Ø | | Ø | | |
| 名稱正楷 Print Na | me | 名稱正楷 Print Name | | | |
| 日期(日/日/年) | 日期(日/月/年) 日期(日/月/年) | | | | |
| Date (DD/MM/YYYY) Date (DD/MM/YYYY) | | | | | |